
رئیـس اتـاق تـبریز: صـنایع بـا
چالش تأمین انرژی مواجه هستند

مشکلات مربوط به تأمین انرژی برق و گاز در جلسه شورای گفتوگوی
دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی بهعنوان یکی از مهمترین چالشهای

صنایع و واحدهای تولیدی عنوان شد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از اتاق بازرگانی ایران؛ یونس ژائله رئیس اتاق بازرگانی تبریز
ابراز امیدواری کرد: بهزودی با سیاستی که دولت جدید در پیش
گرفته، در زمینه تعامل با دنیا و ارتباط با کشورهای خارجی
بتوانیم چشمانداز جدیدی در توسعه و رشد اقتصادی کشور داشته

باشیم.

یونس ژائله، در هشتادمین نشست شورای گفتوگوی دولت و بخش خصوصی
آذربایجان شرقی گفت: در بودجه سال ۱۴۰۱ رشدی برای کشور در نظر
گرفته شده که در این زمینه باید برای رشد استان نیز قدمهایی را
برداریم. در این راستا، جلسهای با حضور نمایندگان استان در محل
اتاق تبریز بهمنظور بررسی مشکلات بخش خصوصی برگزار و مقرر شد
جلسات کارشناسی با کارگروههای صنعت و کشاورزی برگزار شده و روسای
کمیسیونهای مربوطه کشاورزی و سایر تشکلها نیز در این جلسات حضور

یابند.
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او ادامه داد: در بودجه سال آینده موضوعاتی که مرتبط با بخش
خصوصی در استان اجرا خواهد شد، باید با همفکری و همدلی دولت و

بخش خصوصی نوشته شود تا نتیجه مثبت را شاهد باشیم.

رئیس اتاق بازرگانی تبریز با بیان اینکه در سه ماه گذشته شاهد
رشد صادراتی خوبی در استان بودهایم، اظهار کرد: این آمار نشان
میدهد که وضعیت صادرات رو به بهبودی است ولی در کنار این موارد
بخش خصوصی مشکلات زیادی دارد البته برای پیگیری مشکلات بخش صنعت از
سوی معاونت امور اقتصادی استانداری آذربایجان شرقی، اقدامات خوبی

انجام شده است.

ژائله گفت: مشکلات بخش خصوصی در حال حاضر در دو حوزه وجود دارد.
یک بخش جدی مربوط به خارج از استان است که در این زمینه مسائل
مطرح شده در اختیار استان نیست. موضوع تأمین بعضی از نهادهها و

حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی به صنایع استان آسیب جدی خواهد زد.

رئیس اتاق تبریز همچنین تأکید کرد: موضوع حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی
تنش نابجایی در بازار ایجاد کرده است و همچنین مشکلات جدی برای
تأمین مواد اولیه واحدهای صنایع غذایی و تبدیلی به وجود خواهد
آورد که این مسائل در دست استان نیست ولی در این زمینه این موارد
باید در جلسات شورای گفتوگو مطرح شود تا در قالب نامهای به تهران

فرستاده شود.
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